
Forslag til uttalelse fra Grünerløkka Bydelsutvalg 
fremmet av SV 
 
Bakgrunn: 
ArtHaus og Film fra Sør var under åpen halvtime i OMK og presenterte sitt 
prosjektforslag om å opprette en film- og teaterscene på Sirkustomta ved kulturhuset 
Hausmania. Kinoen er tenkt å være en arena for dokumentar- og  kvalitetsfilm, 
filmfestivaler og spesialarrangementer. Dere ønske er å etablere et senter som setter 
kvalitetsfilmen i en sammenheng gjennom utstillinger, konserter, foredrag og kultur- og 
samfunnsdebatter. 
 
Prosjektgruppen har både vært i dialog med  Aspelin Ramm og Anthon B. Nilsen 
Eiendom som har planer om å utvikle området langs Brenneriveien og med Hausmania. 
Begge disse er positive. De er nå inne i en prosess med å søke Oslo kommune om 
støtte til prosjektet og ville søke støtte hos lokalpolitikerne. Søknadsfristen går ut før 
neste OMK- møte, derfor fremmes denne uttalelsen rett til BU uten foregående 
behandling i OMK.    
 
Forslag til vedtak: 
Grünerløkka Bydelsutvalg stiller seg positive til ArtHaus og Film fra Sør sitt 
prosjektforslag om etableringen av en uavhengig kvalitetskino i nærheten av kulturhuset 
Hausmania på det som kalles Sirkustomta. 
 
Etter at byrådet i mai 2012 åpnet for privatisering av Oslo Kino er det viktig å sørge for at 
kvalitetsfilmen, filmkulturen og mangfoldet fremdeles blir ivaretatt. Prosjektforslaget fra 
ArtHaus og Film fra Sør innebærer å etablere en film- og teaterscene i Bydel 
Grünerløkka for kvalitetsfilm, filmfestivaler, konserter, foredrag og kultur- og 
samfunnsdebatter. Dette er Bydelsutvalget positive til. 
 
Det forutsettes at prosjektet blir sett i sammenheng med andre planer for utvikling av 
området rundt kulturhuset Hausmania og Brenneriveien samt at utvikling av tomta tar 
hensyn til Hausmaniamiljøets ønsker og behov for arealbruk. 
 
Bydelsadministrasjonen sender vedtaket til Byråd for kultur og næring. 
 


